
Protokół Nr 14/2015 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 28 grudnia 2015 r. godz. 12.30 – 12.50 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan M. Łata otworzył 

posiedzenie, stwierdzając quorum na podstawie listy 

obecności. 

  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sport i rekreacja w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Informacja  o działaniach Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski w zakresie 

profilaktyki. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny A. Pałka zwrócił uwagę, że poza imprezami 

wymienionymi w sprawozdaniu przedstawionym 

przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji, jednostka 

ta bierze również udział w innych imprezach  

np. festynach organizowanych przez rady osiedli. 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

informację Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych Urzędu Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego dotyczącą sportu  

i rekreacji w Ostrowcu Świętokrzyskim (informacja 

w załączeniu do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu - M. Łata zwrócił się z zapytaniem, 

jak przedstawia się realizacja programu szczepień 

ochronnych przeciwko pneumokokom. 

Naczelnik J. B. Malinowski wyjaśnił, że program 

jest realizowany na bieżąco, jednak trudno podać 

jeszcze konkretne dane liczbowe, gdyż obecnie 

spływają faktury wystawiane przez przychodnie  

za szczepienia. Należy jednak zwrócić uwagę na 

dobrą współpracę z przychodniami.  

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

informację Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych Urzędu Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego dotyczącą działań Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski w zakresie profilaktyki 

(informacja w załączeniu do protokołu) 
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III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwal na sesję 

rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 29 grudnia 2015 r. w sprawie: 

 

- Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2016 r. (pkt IV poz. 2) 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2015 – 2017 (pkt IV 

poz. 3) 

 

 

 

- trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych placówek 

oświatowych prowadzonych na terenie 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski przez 

organy inne niż Gmina Ostrowiec 

Świętokrzyski, a także trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości pobierania  

i wykorzystywania udzielonej dotacji (pkt 

IV poz. 4) 

 

 

- ustalenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów w postępowaniu rekrutacyjnym  

do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Ostrowiec Świętokrzyski (pkt IV 

poz. 5) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- ustalenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów w postępowaniu rekrutacyjnym 

do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych i klas pierwszych 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski (pkt IV poz. 6) 

 

 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2016 r. (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2015 – 2017 (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu) 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych placówek oświatowych 

prowadzonych na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski przez organy inne niż Gmina 

Ostrowiec Świętokrzyski, a także trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości pobierania  

i wykorzystywania udzielonej dotacji ((projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  ustalenia 

kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 

rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z zapytaniem, czy 

zaszły zmiany w stosunku do roku ubiegłego. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

– P. J. B. Malinowski wyjaśnił, że uchwała w tej 

sprawie podejmowana jest po raz pierwszy, jednak 

należy zwrócić uwagę, że w ostrowieckich szkołach 

nie ma problemu z uzyskaniem miejsca w szkole, do 

której rodzice chcą wysłać dzieci. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie ustalenia 

kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych 

szkół podstawowych i klas pierwszych gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Ostrowiec 
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III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- podtrzymująca stanowisko Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego w sprawie 

bezzasadności skargi na działalność 

Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (pkt IV poz. 7) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne: 

Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu) 

 

Przewodnicząca RM - I. Renduda - Dudek 

przypomniała, ze przedmiotową skargę Rada Miasta 

rozpatrzyła w dniu 28 września br., jednak  

P. Miklewicz postanowił skierować ją do Wojewody 

Świętokrzyskiego. Wojewoda Świętokrzyski po raz 

kolejny skierował skargę do Rady Miasta. Ponieważ 

skarga nie wnosi nic nowego do sprawy, proponuje 

się podjęcie przedmiotowej uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały podtrzymującej 

stanowisko Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w sprawie bezzasadności skargi 

na działalność Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji – P. M. Łata zwrócił się z 

prośbą o przygotowanie na najbliższe posiedzenie 

Komisji tematów do planu pracy Komisji na 2016 r. 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z prośbą  

o wyznaczenie terminów sesji zwyczajnych na 

pierwszy kwartał 2016 roku. 

 

Radny Dariusz Kaszuba zwrócił się z prośbą  

 informowanie radnych o sesjach nadzwyczajnych 

przynajmniej z dwudniowym wyprzedzeniem 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

  

   Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

   Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

   Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

  

   Anna Krakowiak               Przewodniczący Komisji 

            Mariusz Łata 

   
                   

 


